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Ämne:                               Fråga i regionfullmäktige

Hej, följande fråga önskar jag att ställa i fullmäktige den 23 April 2024.

Fråga till ansvarigt Regionråd om värnandet av Sverige och demokratiska värden
 
Vi befinner oss i en tid av en brinnande omvärld där konflikter och krig rasar, Sverige har gått med i 
NATO-samarbetet och Europeiska unionen som bildades som ett fredsprojekt i spillrorna efter andra 
världskriget utsätts för påfrestande attacker från antidemokratiska rörelser. Nu stundar ett val till EU-
parlamentet ett val som är mycket viktigt men tidigare fått alldeles för liten uppmärksamhet och haft ett 
skrämmande lågt valdeltagande. Vi har alla ett ansvar för att värna och stärka demokratin men ett extra 
stort ansvar åligger de demokratiska församlingarna och de politiska partierna. 

Min fråga är varför EU-valet har en sådan undanskymd plats i Region Västmanland och varför man inte 
har en debatt i regionfullmäktige om EU-relaterade frågor ?
 
Magnus Ekblad fullmäktigeledamot Centerpartiet
 
Västerås 2024 04 18
 
Med vänlig hälsning
Magnus Ekblad
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